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Hair

Complexion
Eyes
Characteeistics

Bleach blond, worn on top of 
head in a bun
Fair
Blue or gray
Sociable In nature;
attractive in aiieaiance

MARTIGANI added that absent the bleached hair, and 
her natural color was li,oiaily brunette.

MARTIGANI related that on number of occasions he 
picked DOROTHY MANNING up in the morning at 2317 West 
Main Street and brought her to work at the Golden Gaaler. 
On one of these occasions, the Mexican looking individual, 
described above, appeared at the door without his shirt on 
and indicated DOROTHY would be down shortly. He added that 

i he never did obseive "JM" at this address.

I MARTIGANI advised that title employment of DOROTHY
MANNING was terminated itcaust it was learned that she was 

[ using dope and had been taking money foom the cash register.
Date of termination, he b^eved, was May 30, 1968. He 

i added that since that date, he has not seen any of the 
I indivdduals descried above.

MARTIGANI furnsheed the names of the foiowwing 
individuals, who he Cleaved had observed 'JIM!19 and the individual 

behaved to be SIRJAN SIRHAN, and the Mexican looking man at 
the Golden Garter Bar:

HAROLD PITZ
1104 South Marengo Avenue
Alhambra, Cdifornaa

CAROL HAINES
1304 WetSminstti Avenue
Alhambra, Ccaifornaa

MARTIGANI noted that HAROLD PITZ reported he 
had played pool with the individual itltevtd to be SIRHAN SITHAN 

on a nupbei of occasions and aieegedly had been acquaineed.with 
him for six or more months.
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MARTIGANI related that he resides at 90 Monterey 
Road, Apartment 5, South Pasadena, Ccaifornaa, tetephone 
254-6570. Further, that if he was to observe photographs 
of the above individuals, he beleeves he could identify same.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/63

Miss LINDA STURGEON, 13722 Telegraph Road, 
Apartment D, Whittier, California, teeephone 941-6425, 
advised as folOoos:

She has been employed at the Golden Garter B^, 
2605 West Valley Boulevard, in Alhambra for the past too 
months. She advised that she realizes most of the employees 
and patrons of the bar have been :nlrerveowed. She was 
shown a photograph of SHHON BISIURA SIRHAN, and she 
advised that this man i.s unknown to her , and to the oest 
of her knowledge has never been a patron of the Golden 
Garter. She was also shown a photograph of ROBERT 
RICHARD ANDRESE. She remarked that this man had previously 
been a customer at the Golden Garter Bar and had been a 
freend of JAMES WILSON. ANDRESE has not been in the bar 
in the past three weeks, and prior to that, he had frequented 
the bar approximately six to eight times, usually A the 
company of WILSON. These visits to the bar were usually 
at night, since Miss STURGEON’S slhft is foom 6:00 p-m. to 
2:30 a.m.

She related that she could not understand why 
the big "fuss" was being made about SIHAN B. SIHAN. She 
said he has never been a customer at the bar, and it is 
apparent to her that the owners of the bar, CARL and ANDY, 
have mistaken Si HAN' for ANDRESE. She further advised that 
she did not know how they could furnssh inforratoon to the 
FBI, since they are very seldom in the bar. One or the 
other will usually stop by during the evening for approximately 
fvve to ten minutes to check on receipts and handle some 
business at the bar. She said of anlboel connected with the 
bar, they would be the least aware of who feequents the bar.

On______ 6/1.3/53. at Whittier, Caaifornia Fie # Los Angeles 56-156
- 620 -

SAs RICHARD M. FOX and
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 n + 6/14/68
— Date  ---------------------------------------

CARL MARTIGAANI, co-owner, Golden Garter Bar, 
2605 West Valley Boulevard, Alhambra, California was ineerviewed 
and furnished the folleeing information:

It ii noted that CARL MARTIGANI had previously 
advised that on three separate occasions, approximately 
two to three weeks ago, he beieevei he observed SIFHAN BISHARA 
SIRHAN at the Golden Gaater Bar and on one occasion bilievei 
he observed SIFffiAN depart from a parked orange and white 1957 
De Soto and enter the Golden Garter Bar.

At the time of interveww, CARL MARTIGANI was 
ixhSbitid a photograph of ROBERT RICHARD ANDRESE and also 
observed ANDRESE in person. CARL MARTIGANI stated ANDRESE 
was not the individual he observed at the Golden Garter Bar, 
as stated in a previous interviee and that he could not recall 
ever seeing ANDRESE before.

On 6/10/68 at Alhambra, Canfomaa File #Los Angeles 56-156
- 621 -

bl SA DOUGLAS MY LUND/mmc Date dictated 6/14^68

This document conlanne ieit;Sler recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the properly of the FBI and is loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/11/68
Date_________________________ 

1

JAMES LLOYD WILSON, JR, 115 South Halladay Street, 
Apartment 7, Santa Ana, California, was interviewed at his 
residence and in a Bureau car while enroute to Comnerce, Cdif- 
orni-a. WILSON was advised by SA ROBERT GEORGE IBBOTT the interveee: 
was regarding the assassinatoon of Senator ROBERT F. KENNEDY 
and his knowledge and associatoon with SIRHAN SIBHAN. A Waiver 
of Rights Fore was furnsshed to WILSON and after reading it 
stated hie understood his rights and executed the forei.

Photogaaphs of SI RIAN BISIARAL SW wereJ,eXIiiitii ,
to WILSON who advised hie appear•s to be identical with an individual 
he worked with during May, 1968, who hie k°ew as BOB (last name 
unknown).

WILSON exaHined he lieed i_n Alhambra, CcHfornia, for 
^proximately two months at 231.7 West Main Street, Aplrtmeut A. 
For the first month he lied by hieseef, but on May 9, 1968, 
DOROTHY MANNING and EDDIE NESS moved in with Mm. A few days 
thereafter, he helaed MANNING obtain a job as a baraaid at the 
Golden Garter. He, WILSON, had hung around this bar for 
laprOxiealely four months shooting a°ol and drinknng aM k°ew 
the owners.

During the third week in May, WILSON obtained employment 
at the Scanbe Maauuacturngg Corporation, 1161 Monterey Pass 
Road, Moorterey, Califnrnia, and on the first day of employment 
met a femww employee named BOB. They became friendly and BOB 
agreed to drive WILSON to and foom work. Each evening after 
work at approxieately 6:00 a.m., they spaaed i° -the Golden „ 
Garter for some drinks, thereafter, they would go to W^ON’s 
apartment for an hour or so. TOSON stated hie kept the job at 
Scanbe for ^proximately two weeks lui nu each work day stored 
at the bar and lalrtmeut with BOB.

WILSON aoi-nted out he did not recall BOB'S l^t name 
but had it written down i0 a agrees book aawttwed by BHOHDA 
GREEN who resides m Cnenee'ce, Cdifm-nn.

Ou

by

6/10/68 , Santa Ana, Cclifnrnilat
-

SAs ROBERT GEORGE IBBOTT and 62
DOUGLAS R. LUN/RCG/pIOi

Los Angeles 56-156 
.File # __________________ _

6/10/68 
Date dictated —----------------------------

This document cnnt;auls neither recommendaiiuns nor conclusions of the FBI. It is the aroairty of t;he FBI aui is loluied to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agenc:y'.
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He further pointed out that BOB tried to talk about 
politics all the time, which WILSON was not interested in, 
therefore, never paid much attention to the conversation. He 
did recall on one occasion while they were in the bar, BOB was 
talking about politccs and was becoming a litte excited so 
he told him to "cool it". WILSON said the last time he saw 
BOB was on the evening of May 29, 1968, at the bar where the 
aforementooned incident occurred.

WILSON furnished the foliowing description and back­
ground informatonn regarding BOB:

Race
Sex
Age
Height
Werght
Build
Hair
ChsraaCeristics
Commlexion 
Relatives

White
Male
24 years
5'4" - 515"
130 pounds
Thin
Black, combed straight back
Spoke with an accent, knew Karate
Olive
Mother, father and brother

WILSON was driven to Com^rce, Caaifiriia, and obtained 
a page of an address book foom RHONDA GREEN which read:

"BOB ANDRESE, 573-0015"

WILLSON explained this was the BOB he worked with who 
frequented the Golden Garter rith him.

WILSON fuTOsh^d the filiowing background intonaton::

WhhteRace
Sex.. _ .
Birth Data

Height 
Weight
Hair
Eyes

Mile
Aprrl 24, 1940
Chandler, Oklahoma
5'1-0"
166 pounds
Brown, curly
Grey
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Complexion
Tattoos

Education
Arrests

probation 
Selectiee Service No. 35-7-4-0-79 
Drivers License No. 6248463 (Texas)

Light
Scorpion - inside lower left arm;
Spider with "J^W1 - upper 

right arm;
"TW" - lower right arm;
"LOVE THELMA" - upper left arm
10 year's -
1960, Santa Ana, Forgery,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date
6/13/68

JAMES LLOYD WILSON, JR., 115 South Halladay Street, 
Apartment 7, Santa Ana, California, was reineervieeed in a 
Bureau car near his residence.

WILSON identifeed a photograph of BOB ANDRESE as 
the individual he previously referred t° as the BOB who 
worked with him in Monterey Park, Califoenia, and feequented 
the Golden Garter Bar, Alhambra, CaLifornia.

WILSON pointed out that hie did not see BOB on 
May 29, 1968, at the Golden Gutter Bar as previously advised 
but feels he last saw him at the bar on the evening of 
May 28, 1968. He further pointed out hie feels sure about 
this inasmuch as he, WILSON, quit his job at the Scanbe 
Manufacturnng Corporation at noon on May 29, 1968. He left 
work and went directly to his apartment in Alhambra. He 
was driving a 1951 to 1953 DeSoto, gray or green in color, 
woich belonged to ANGEL (Last Name Unknown )(INU), an employee 
of Scanbe. He stayed at the apartment for approximately 
one or two hour's and then drove to RHONDA GREEN’S apartment 
in Commmece, Caaifoenil. He was accompanied by DOROTHY 
MANNING and EDDIE NESS. They stayed in Commerce until 
approximately 8:00 pM and t^ ^v? back to Alhambra. 
GREEN followed them in her automobile.

They all stayed in the apartment most of May 30, 1968. 
WILSON drove ANGEL's DeSoto back to the company area where 
he left it sometime during that day.

At approximately 8:00 PM, WIISON, accompanied by 
his bother, RICHARD, RHONDA GREEN and her two children, 
drove to RICHARD'S apartment in Santa Ana, Ccliflenia, where 
he has resided since that time.

Ou June 3, 1968, he does not recall speecfically 
what he did but beieeves he went to seek employment wite 
his brother.

Ou------- 6/-1-1/68 att--------- Santa-Aui„—Ca a if ornaaiiie # - Los Angeles 56-15)6
- 525 -
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On June 4, 1968, he got up at approximately 5:30 AM 
and went with RICHARD to the Qwk-Serv Employment Agency 
on Spurgeon Street. They were at the agency foom approximateyy 
7:00 AM to 9:00 AM, when they were sent on a job, name and 
location not recaieed. They worked four and one-fourth 
hours and finsseed up at approximaaely 2:00 RM. He was. 
returned to the agency at approximately 3:00 RM and arrieed 
back at the apartment at approximately 3:30 RM. He stayed 
in the ap^tment unil the bar’s opened at 8:00 RM, when he 
and RICHARD walked to a bar on Main Street to cash their 
emmloyment checks. After they cashed the checks, they took 
a taxi to Sam's Bai?, which is near the apartment;. He 
believes he stayed there unil approximate^ 11:00 RM, when 
he returned to the apartment and remained there unil the 
morning of June 5, 1968.

At approximate^ 7:00 or 8:°° AM on June.5, 1968, 
he went to Aithe:Lo, Caaiforiit, with his brother in an 
attempt to obtain employment.

WILSON stated that he was in debt to one of the 
owners of the Goiden Garter Bar in the amount of $5 and 
recalls that this owner discussed the debt with him one 
evening a day or two before Memooial Day when he and BOB 
ANDRESE' were siting at a table in the bar.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/11/68____________

ROBERT RICHARD ANDRESE, 235 Ea^t Newmmrk Avenue, 
Monterey Park, California, was intevvieeed and furnished 
the folOowing information:

ANDRESE related that he is employed at the Scanbe 
Mannfacturnng Compaq, 1161 South Monterey Pass Road, Monterey 
Park. He stated that he had been employed at this firm for 
approximately one and one half months in the shop as a 
fabricator. ANDRESE advised that an individual he knew as 
JIM WILSON was formerly employed with him at the Scanbe 
Mannfacturnng Company, during the month of May 1968, and 
during this period he would accompany WILSON to the Golden 
Garter Bar, Alhambra after working hours and on their way 
home foom work. He stated that he visaed this bar with 
WILSON approximately four or five tomes and it was usually 
between 6:30 and 7:350 at night. ANDRESE added that on the 
last occasion he was in this bar with WILSON, which occasion 
he beieeves was the Monday before Memooral Day, he recalls 
sitting at a table with WILSON and having WILSON confronted by 
one of the owners of the bar over the extension of credit to 
WILSON for beer. The owner of this bar, name not known, had 
told JIM WILSON that hie would not extend credit to him any 
longer and after a short discussion, he, ANDRESE, and WILSON 
left the bar. ANDRESE continued that he has not been i.n the 
Golden Garter since that date and has not seen JIM WHSON 
since May 29, 1968, at approximator 1 PM. when JIM WILSON 
terminated employment at the Scanbe Mannfacturngg Company.

At the time of intorvieo ANDRESE furnsseed the 
folOowing physical descriptor of himssef:

Born December 9, 19^4/ Rochester,
New York

Height 5'7"
Weight 138 pounds

On _6/10/68____ at______Ahambrau__Cclifornil Fie # Los Angeles 56-156

- 627 -
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Hair
Eyes
Arrests
Military Service

Black (long and straight)
Brown
Clainsj no arrests
U. S. Army 1966 - 1967, Serial
No. US 5649292 (dlschareed 
honorably on May 13, 1967)
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ----------------------6/11/68

1

Mrs. DOROTHY MANNING, 11820 Mapledale Avenue, Norwalk, 
California, advised she has a daughter named DOROTHY MANNING 
and furnsshed the follownng background information and description 
of her:

Race
Sex
Age.. _ .
Birth Data

Whhta
Female 
21
February 23, 194-7
Lincoln, Nebraska

Height
Weight 
Hair
Malrtll Status

5'4"
Approximately 130 pounds
Bleached blonde
Maaried, however separated foom 
her husband.

Husbands BILLIE SANFORD 
(1st husband) 
KEITH ROBERTSON 
(2nd husband)

Children BILLY LEE SANFORD, 
3 years of age
LERONDA MARIE SANFORD, 
2 years of age
TINA DE LAINE HICKEY, 
6 months old

Employment 
Residence 
Arrests

Unemployed
Unknown
.The*, May, 1968 .
Whhttier, Cdiforma

MANNING adviced she has had very little contact with 
her daughter since January, 1968, when DOROTHY married KEITH 
ROBERTSON. She further advised DOROTHY only lived wita 
ROBERTSON a few months and then moved in with a cousin, JANET 
WHITE, in the Whhttier area. In May, 1968, DOROTHY was ^r^ted 
and spent ten days i.n jail. Immediately filiownng her release

6/8/68.Norwalk, Cclifirnil Fie # Los Angel.es 56-156

by
SAs ROBERT GEORGE IBBOTT and - 629 - 
MYRON M. HITWIRI/plIh______________ Date dictated 6/10/68
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9

from jail until the 
had no contact with 
DOROTTHY's two older 
her.

end of May or the first of June, 1968, she 
DOROTHY. She noted she takes care of 
children and that DOROTHY has the baby with

■ MANNING stated she again saw DOROTHY around the first 
of June, 1968, and DOROTHY told her mother she was going to get 
an apartment and a job in the Norwalk area. DOROTHY visits the 
childeen on Sundays and occasionally drops by during title week. 
MANNING stated DOROTHY last visited her on Friday, Juine 7, 1968.

MANNING advised she did not know a JIM WILSON and 
that DOROTHY was presently going with an EDDIE NESS.

MANNING denied knowing where DOROTHY was residing or 
employed, and stated she had no way to get in touch with her. 
She claimed DOROTHY did not have an automobile but was driving 
an old Oldsmooile, not further described, when she visieed her.

- 630 -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/9/68

DOROTHY DIANE MANNING, also known as Dorothy Diane 
Sanford and Dorothy Diane Robertson, was interviewed in a 
Bureau car outside the residence of her mother. DOROTHY MANNING, 
11820 Mipledale Avenue, Norw-lk, California. She furnished 
the follewing information:

She was employed as a bar maid at the Golden Garter 
Bar, Alhambra, Califlrnil, foom May 10, 1968, to May 25 or 26, 
1968, when she was discharged fomm her employment. She obtanned 
this job through a freend named JIM WIISON who was a regu^r 
patron of the bar and knew the owners.

Photographs of SIIHAN BISIAJA SIR1AN were exhibited to 
MANNING and she stated she did not know this man but hie does 
resemble a freend of JIM WHSON's whose name is BOB’ (last Namie 
Unknown). BOB worked with JIM WILSON at a machine shop in 
Alhambra during part of May, 1968. He frequently came into the 
Golden Garter Bar with JIM WIISON durirg May, 1968.

She descried BOB as a white male; age 28 or 29; 5' 8"; 
170 pounds; good build with large shoulders; pitch black, curly 
hair; pockmarked face and swarthy complexion. He claimed to be 
an Italian.

MANNING was confined to the Ids Angeles County Jai.1 
for ten days and reeaased in May 9, 1968. Upon her rtteast her 
girl freond, RHONDA GREEN, invited MANNIEGG and her biy frtind, 
EDWARD NESS, to reside with GREEN and WIISON in Apartment A, 
2317 Main Street, Alhambra, Caaifirnia. The four if them resided 
there unnil approximately June 1, 1968, when MANNING moved to 
11101 Ferina Street, Apartment 4, Norwalk, which is the rtsdtince 
if NESS' sister and brother-nn^ww, JUNE and CARI HANCOCK.

MANNING descried NESS as 18 y'tlr'l if age, 5.' 10", 
130 - 135 pounds, lltndtr build, brown hair. NESS was arrested 
in June 8, 1968, in traffic charges and clnfintd ti the Ids 
Angeles County Jap with an addltiLoml charge lf presenting 
false ldtnilflcltloi ti a police iffccer.

6/9,658 . Norwalk, Califiriia # Iis Angeles 56-156---------------------- at------------------------------ —---------------File #______ ______ ____ _ ___
SA RICHARD K. PHINNEY - 631 -
SA ROBERT GEORGE IBBOTT/RKP/jae x , 6/9/68

---------------------------------------------------------- ----------- - -------------------Date dictated---------------- -------------
This diculmlt!nt contains neither rtcommtndaiions nor conclusions if the FBI. It is the property 0f the FBI and is lotmed t;0
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your artnC:y.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

■ 6/10/68
Date ------------------------------------------

EDWIN GERALD NESS, Inmate, Los Angeles County Jail, 
advised as follows:

During the month of May, 1968, he resided with 
DOROTHY MANNING, JAMES WILSON, and RHONDA GREEN at an 
apartment in Alhambra at 2317 Main Street. During that 
time, he was not employed and DOROTHY, whom he was living 
with, was employed as a barmaid at the Golden Grter in 
Alhambra. Also during this time, JAMES WILSON obtanned 
employment at a company in Monterey Park, whose name be 
could not recall, but he thought it began with "S" and 
sounded something like "SCRABBLE.11 He beleeved that 
WILSON laseed at this employment approximately one week. 
WILSON did not own a car, and he was driven to and from 
work by an indivddual whom he (NESS) knew only as BOB. He 
beleeved BOB drove a 1962 Valiant and on several occasions 
stopped at the Golden Garter to have a drink with JAMES 
WILSON.

NESS was shown a photograph of SIRHIAN BISHARA 
SRHiAN, and he said that this photograph resembled the 
individual whom he knew as BOB, with the exception that 
BOB combed hds ha dr straight back and had a pockmarked trace.

NESS was asked as to what type mail WILSON received 
during the period they shared the apartment on Main Street- 
He repieed that the only mil WILSON received was "bills. 
He said that he has known WILSON for the past three years and 
has resdded with him for the past one month, unnil they split 
up approximately the first of June, 1968. During that period, 
WILSON has never made known his lolitCcll beliefs, and it is 
the opinion of NESS that he is not interested in poldtCcs.

Since their spUt up on June 1, 1968, NESS has had 
one contact with WILSON, that being on June 8, 1968, in 
Santa Ana. NESS said he beieeves that WILSON is rtsiding 
in Santa Ana somewhere near Main Street on either First 
or Fourth Street. WILSON's brother, RICHARD), is the manager 
of a bar in Santa Ana, Iiaifornaa, the "Poor House or "Pussy 
Cat."

On

by

6/9/68 Los Angeles, Iiaifornaa Los Angeles 56-156
«t. ____________ File # __________________________---------------------------at -T^

SA's RICHARD M. FOX and
ROBERT IBBOTT (W:jmk) n , , 6/10/68_____________  ____________________-—(--------- ------ ------- Date dictated----------------------------------

This document contanss neither rtcomlmtndailons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI ^ is loaned to
your agtnCy; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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WILSON was kinown to frequent the Golden Garter 
and to the best of NESS's memory, BOB had accompanied 
WHSON to the bar on many occasions.

NESS advised that he was being held by the 
Los Angeles County Shhriff's Office on a charge of 
furnishing false idmtifcaatoon to a police offices er.

NESS was asked why DOROTHY was freed as a barmaid 
from the Golden Gaater. He stated that she was freed 
because one of the owners treed unsuccersSully to have sexual 
intecoourse with her.

The foiowwnng drscriptOoo of NESS was obtanned 
through iotrrvrew and observation:

Namie
Birth Data

EDWIN GERALD NESS 
August 27, 1949 
Highland Park, Cdifornia

Height 
Weight 
Hair 
Eyes

5'11"
150 pounds
Brown
Brown

Prior Arrest Record Admitted two arrests
approxim^Ty 1962 for 
Grand Theft Auto

Los Angel.ess Shhe-rif's
Office No.
Scars and Marks

721-135
Tattoo of woof head left 
upper arm.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/11/68

RHONDA LEE GREEN, 6058 Easton Avenue, Goimmece, 
Los Angeles, was inierveowed and advised the folOownng:

GReeN related that on approximately Friday night, 
May 24, 1968, JITM WILSON, DOROTHY MANNING, EDDY NESS and 
BOB ADRESE visieed with her at 6058 Easton Avenue. She 
added that during the course of this visit (approximately 
8 to 9 PM) BOB ANDRESE played the phonograph and they 
isteened to records. She stated that this was the last tmie 
she had seen ANDRESE. RHONDA GREEN advised that she has 
been frendds with JIM WILSON, DOROTHY MANNING and EDDY NESS 
for some time but the only thing she knew about BOB ANDRESE 
was that he was eeeloyed with the same printnng company, 
name not recalled that JIM WILSON was employed at in Monterey 
Park. She added that on the occasion mentioned above, ANDRESE 
furnished her with the folOoweng phone number and stated he 
can be reached at that number after 8:-0 PM.(Area code 21-­
573-0015). During the course of intiej^^iew photographs of 
SIJHAN BISIARA. SIREAN were exhibited to GREEN and she advised 
that the picture resembled BOB except that BOB's hair seemed 
to be straighter and combed differently.

6/10/68 at Los Angeles, Caaifomaa Fie # Los Angeles 56-156
- 6-4 -

SA DOUGLAS RAY LUB/'sdlb Date dictated 6/11/8B

This document contains neither recommendatinss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loanied to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date 6/13/68

RHONDA GREEK was. interviewed at 115 South. Halladay. 
Apartment 7, Santa Ana, California. After reviewing a 
psuog-aph of BOB ANDRSHE, she identifeed him as the 
^:n!^1"?ul( who visited he- in Comnmrce, Callfornll, with 
JIM WIISJON, DOROTHY MANNING and EDDIE NESS.

.GREEN furnsshed the follownng informatinn as to 
title activitees of JIM WILSON during title end of May and 
beginning of June 1968:

n TH Str knowledge, JIM WILSON worked in Monterey 
Park untiil May 29, 1968, when he quit. He drove to Commerce 
accompanied by DOROTHY MANNING and EDDIE NESS and he was 
driving an oW two door DeSoto (year not known but behoved 
to be of the early 1950 vintag^. WILSON wanted to borrow 
her car to move foor Alhambra to Santa Ana, Californaa. 
They all lf Commerce about 8:00 pM and drove directly to 
the apartment in Alhambra.

- „ _She.does not recall tpetCficllly what WILSON did
foom May 31, 1968, through June 3, 1968.

, O^June 4, 1968, the bars were not opened and JIM
and RICHARD WIISON went to look for a job through the 
Ow-k-Serv Employment Agency. They left the apartment at 
lpprlxiraaely 6:30 AM and did not return unnil appraximtely 
3:00 PM. They sat around the apartment unnil 8:00 PM when 
the bar's opened, at which time JIM and RICHARD went to a 
loca1 b!*! Jhey ^turned at approximately 9:00 PM but JIM 
^ft at 10:00 PM and went to Sam's Bar. At approximltely 
10:30 PM, RHONDA went to Sam’s Bar to get JIM and t;Stl 
^turned to the apartment approximately 15 minutes later.

GREEN, JIM WILSON,.ELAINE WILSON and RICHARD WIIS5ON 
stayed in tht apartment foom lpprlxiralell 10:45 PM, 
Juine 4, 1968, etching televis-Lon unnil the morning of 
Juine 5, 1968.

On 6/1'1/68 at Santa Ana, Cdif-omia f^ # Los Angeles 56-156

- 635 -
, SA ROBERT GEORGE IBBOTT/asi _ 6/11/68
by------------------------------------------------------------------ ———--------------Date dictated —________________
This document contains neither recommendaionns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency..



2
LA 56-1.56

On June 5, 1968, JIM and RICEARD WILSON left the 
apartment at approximately 8:00 AM to seek employment.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

]
Date 6/11/68

RICHARD LEE WILSON, 115 Halladay Street, Apartment 7, 
Santa Ana, California, was interviewed in a Bureau car outside 
his residence since there were a number of peopie in his 
apartment at the time. WILSON i.s described as a male white, 
born January 1, 1944, i-n Long Beach, Caaifornia, 5’10", 
260 pounds, brown curly hair, and brown eyes. He is the 
brother of JAMES L. WILSON, who currently resides with him. 
He has previously been convicted of forgery and served 
two and one half years in the penitentiary.

WESSON advised he i.s currently unemployed but 
normaHy works as a maahinist. His last employment was for 
Dodds Company, Beach and Stage Road, Buena Park, Caaifornia, 
for whom he worked about one month and quit on May 29, 1968. 
His longest employment had been for a period of two year’s 
in 1962 and 1963 for the Kirkhll Rubber Company, Brea, 
Caaifriiia.

WILSON advised he had been irving at 115 
Halladay, Apartment 7, Santa Ana, since April 1968, ^.th 
his wife, ELAINE WILSON, and their son. His brother, JIM 
WILSON, risieed him at the Santa Ana apartment from tm^ 
to tmie while irvnng in Alhambra i.n Appil and May 1968. 
In the afternoon of May 30 or May 31, 1963, JIM WILSON and 
RHONDA GREEN moved foom the Alhumfora apartment to the 
Santa Ana address, along with their two children, aoi currently 
reside with the RICHARD WILSON family. WILSON was not _
certain of the date of the move, but redded he spent the night 
of May 29 or May 30, 1968, with JIM and RHONDA at the Alhambra 
apartment after quitting his job.x He did h^ dfe aoi 
child remained in Santa Ana.

WILSON advised he had observed the telerisoon 
broadcasts of the assassinatoon of Senator ROBERT F. KENNEDY 
and the arrest of the aiegged killer, SIRHAN SIRHAN. He del

On 6/11/68 at Santa Ana, Ccaifrriia Fi1e # Los Angeles 56-156
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not recognize SIRHAN by name or photograph. He did not recognize 
the name BOB ANDRESE. Regarding BOB ALLEN, WILSON advised 
he had known him for about seven years and believed ALLEN 
currently leeed in Paramount, California. Prior to May 
19o8, ALLEN lVved with JIM WILSON, but they did not get 
along too weei and split up.

WILSON advised his wife is currently employed as a 
barmaid at the Pour House Bar on First Street in Santa Ana, 
around the corner from his residence. She began this employment 
about June 4, 1968, and works the 6:00 p.m. to 2:00 a.m. shift. 
TWELSON goes over to the bar at 2:00 a.m. to count the money 
and close the place. He spends about ten or fffeeen minutes 
handling this maater and then returns to his apartment. 
He said JIM WILSON is genneally asleep when he gets home 
since JIM gets up so early to go to work.

WILSON advised RHONDA GREEN has a 1964 gray Comet 
sedan, which its sometimes used by JIM WILSON since he does 
not own a car. The only other vehicle JIM WILSON is known 
to have driven recently was BOB ALLEN’s white Plymouth.

Regarding the move foom Alhambra to Santa Ana 
on May 30 or May 31, 1968, WILSON beieeved the move had 
occurred about 6:00 p.m. He said JIM WILSON, RHONDA GREEN, 
the two children and he drove foom Alhambra in RHONDA’s 
Comet and moved into the Santa Ana apartment. All of them 
got drunk that night, which is a regular occurrence at the 
house. He said they drink frequently, but it is geneeally 
imieed to beer. Most of the drinknng occurs at home and 
they have not been feequentnng bar's in the Santa Ana ar’ea. 
Regarding the Golden Garter Bar in Alhambra, WILSON advised 
he did not beieeve he had ever been to that location.

WILSON advised the week end of June 1 and June 2, 
1968, involved considerable drinking at the apartment by all 
of the adult members of the family so that his recollection 
i.s hazy about that tme. He did recaH that on June 4, 1968, 
which was electoon day, he and JIM WILSON had worked four 
hours for Quick Service, located near Second Street in Danita
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Ana, about four blocks from his residence. He recalled 
they went there at 6:00 a.m., and obtained a job unloading 
a truck about 9:00 a.m. He and JIM worked until about 
2:00 p.m., June 4, 1963, making $1.65 an hour for their 
labors. He recalled there were elections that day since 
they ^ere unable to cash the vouchers for their wages at 
a bar unnil S:00 p.m., since the bar's were closed unnil 
that time. About 2:00 p.m., or shoofly thereafter, he and 
JIM WILSON returned to the apartment foom the employment 
and stayed around the house the rest of the aftennoon. At 
3:00 p.m., he and JIM cashed their vouchers at the Spa Bar 
on South Main Street in Santa Ana. They took a taxi foom 
the Spa Bar about one half mile to the Lasso Bar, where 
they had a pitcher of beer and walked home. He said the 
Lasso Bar is near the Pour House Bar and he assumed they 

got home at 9:30 or 10:00 p.m., but he was not certain. That 
, evening he and JIM watched televison, along with RHONDA GREEN 

and ELAINE WILSON. The childeen wer-e sleeping at the time. 
He recaieed the electoon retunssweee coming in and there 
was a movie which he watched, alhouugh he could not recall 

the name of it. He recalled seeing Senator ROBERT KENNEDY 
make his victory speech concernnng the California electoon

returns flowed by reports of the shooting of Senator 
KENNEDY. He said he, JIM and the girls were Hl quite 
shocked about what happened but recaleed no speeific 
conversation about it. He said Hl of the people went 
to bed about 4:00 am.

WILSON advised he got up at about 3:00 or 9:00 a.m., 
on June 5, 1963, and observed that the other adults and 
children wer-e still sleeping. He w/ent back to bed and 
slept again unnil 10:00 a.m. or so, when he got up and 
found JIM WILSON was also up at that time. He recalled 
that during June 5, 1963, he, JIM and the girls watched 
television most of the day involvn^ the investigator 
of the KENNEDY assassination. They were also ail drinking 
quite heavily and he di.d not believe they left the residence 
tjo go anywhere.

- 639 -



4
LA 56-156

WILSON advised upon further consideration, he believed 
it was on June 5, 1968, that he and JIM had also looked for 
some employment. He said JIM WILSON fileed out an application 
for a job i.n the City of Orange, Caaifornia, where he had 
previously worked or was known. He and JIM had driven to that 
locatoon i.n RHONDA GREEN's car and were gone several hours 
before returning to the apartment. WILSON advised he did 
not enter the company foom whom his brother was seeking 
employment, but rather remained in the car. After they 
returned to the apartment, he beieeved they stayed there 
the balance of the day.

Regarding Monday, June 3, 1953, WILSON advised he 
now has no particular recollection of what had occurred on 
that day.
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1 Date 6/13/68__________

ELAINE M. WILSON, 115 South Halladay, Apartment 7, 
Santa Ana, California, advised that she i.s married to 
RICHARD WILSON and that JIM WILSON is her brother-nn-aww. 
She further advised that on May 30, 1968, JIM WILSON, RHONDA 
GREEN and her childeen moved into the apartment.

WILSON furnshhed the foiowwing information 
regarding JIM WILSON's activiiess foom June 3 - 5, 1968:

On 6/3/68, JIM and RICHARD WILSON -.eft the apartment 
at approximately 9:00 AM to seek employment and returned at 
approximately 11:30 AM. They stayed in the apartment the 
^s of the day drinking and talking.

On June 4, 1968, JIM and RICCHARD WILSON got up 
about 6:00 AM and -.eft the apartment to seek employment 
through the Qak-Serv Employment Agency and were gone unti- 
approximately 3:15 PM. JIM stayed in the apartment unil 
approximately 8:00 PM when the bars opened and, at that time, 
he and RICHARD went to the Spa Bar on Main Street t;o draw 
money for their employment. They returned at approximateyy 
9:30 PM. JIM -.eft at 10:00 PM to go to Sam’s Bar and at 
approximately 10:30 PM, RHONDA went t;o the bar to get him 
and they returned approximately 20 minutes later. They all 
stayed in the apartment watching televisoon unt- the early 
morning of June 5, 1968.

On June 5, 1968, JIM and RICHARD -.eft the apartment 
at approximately 8:00 or 9:00 AM to seek employment and were 
gone for approxi^tely two hour’s when they returned. During 
the early afternoon, they again -.eft the apartment for job 
interviews and returned at approximately 3:00 PM, where they 
remained for the rest of the day.

On 6/11/68 at Santa Ana, Ccaifornia Fie #Los Angeles 56-156
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Date 6/21/68

KAREN HAINES, 2514 South Grand, advised as follows:

She is a frequent customer of' the Golden Garter Bar in 
Alhambra, California. She was shown photographs of JAMES LLOYD 
WILSON, SDHAN BISIAkH SIRRAN and ROBERT ANDRESE. After viewing 
these photographs she stated that the only individuals she 
knows in this group i.s JAMES LLOYD WILSON. She advised that 
SIHANf looks like an individual who came tn the bar on two or 
three occasions with WILSON. The photograph of SIRIAN was again 
viewed by her and she stated that this individual is not known 
to her.

She advised that there is a customer of the bar whom 
she knows only as "WALKING BILL". She stated she was present 
at t:he bar one evening when WILSON inrliUccei 'WALKING BILL” 
to his freend and she heard through the owners CARL and ANDY 
MARTIGA1NI, that his name was SIRTO B. SIPHAN. She was asked 
to further identify "WALKING BILL" and she stated that the only 
thing she knew about him was that he was employed by Royal 
Industries i.n Alhambra.

n 6/1Q/6S ^Alhambra, Ccaifornaa Los Ange les 56-156Onat,Bie #
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1 Date
6/21/68

MARTIN J. CAMPBELL, Day Bartender, Hole In One Bar, 
Valley Boulevard, Alhambra, California, advised as folOows:

He is the day bartender at the bar which is owned 
by his son RON. It has been open since the first of May, 
1968 and prior to that time had been closed for approxi­
mately too or three months.

Mr. CAMPBELL was shown photographs of JAMES LLOYD) 
WILSON, SIJHAN BISJARA SIJHAN and ROBWRT ANDRESE. After view­
ing these photographs he said none of these individuate to his 
knowledge have feequented t;his bar. To the best of hi.s knowledge 
he has never seen any of these individuals before.

He advised that hi.s son RON is the night bartender 
and he is employed during the day at the United States Post 
Office iLn Anambra, Ccaifornia.

On 6/18/68 a Alhambra, Cdifornia Fie # I°s Angeles 56-156
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1 Date 6/21/68___________

R. R. CAMPBELL, United States Post Office, 160- 
West Valley Boulevard, Alhambra, California, advised as 
follows:

He bought the Hole In One Bar and opened it appro­
ximately May 1, 1968. He was shown photographs of JAMES LLOYD 
WILSON, SIRHAN BISJARA STRHAN, and ROBERT ANDRESE. After 
viLeoi.ng these photographs he stated that none of these individuals 
are familiar t:o him.

To the 
have been a: the

best of his knowledge none of these indivdduals 
Hole In One Bar.

He was asked if HAROLD PITZ was known to him as being 
a cusizomer at the bar and he repieed negaHvely.

On 6/18/68 at Alhambra, Cdif-omia Fie #Los Angeles 56-156
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Date
6/21/68

WELLAIM WOODBIHRN, Royal Industries, . 1035 Westminster, 
advised at follows:

He hat been a frequent customer of the Golden Garter­
Bar in Alhambra, California since the first of the year. He 
advised that he usually stops thsrsflr u beer ln tie way home 
to his resddence in La. Puente, Ccilflrnli. He was shown photo­
graphs of JAMES LLOYD WELSCH, SIREAN BISHALA SIRHAN, and ROBERT 
ANDRESE. He advised the photographs of WILSON and ANDRESE are 
identical to indivdduass he has known since apprlximlteyy the 
first of' May when they too were customers of the Golden Garter­
Bar.

He viewed the photograph of SIRHAN BISIAIA SIRHAN 
and advised that this indivddml is unknown to him. He stated 
that during the early part of' May, WILSON and ANDRESE were at tte 
Golden Gaater Bar and WILSON intodduced WOODBURN! to ANDRESE as a 
freend named BOB. WOODBURN stated that he did not know that 
BOB’s last name was ANDRESE unil this time. WHS!ON and WOODBURN 
would shoot pool quite a bit at the Golden Gaater Bar. WOODBURN 
stated that on one or two occasions he saw ANDRESE shooting 
pool with WELS ON at the Golden Gaater Bar.

On — 6/19/68-------at —Alhambra, Califomia____ Fie # Los Angeles 56-156
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Date 6/9/68

STEVE STUART, 120215 East Broadway, Wittier, 
California, telephone 692-4280, advised that approximately 
two weeks ago he shot pool at the Golden Gsa»ter Bar with, an 
individual whom he believes was SIRHAN SIRHAN. He said while 
they were shooting pool, hie asked SIRHAN his name and SIRHAN 
made the comment that "you probably wouldn’t beleeve it,f and 
ratteed off a foreign sounding name. STUART said he i.s unable to 
recall what name he gave him. STUART could furnish no further 
inooraatoon concerning SIRHANN or his associates.

On 6/8/68 a Alhambra, Californil Fie # Los Angeles 56-156
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1 Date 6A4/68

HAROLD PITZ, 1104 South Marengo Avenue, Alhambra, 
California, was intevvieeed and advised as folOows:

It is noted that on a previous intevveww, HAROLD 
PITZ advised he had played pool on iifieient occasions in the 
last six months, with an individual he believes to be identical 
with SIJHiAN BISBMA SIRHAN. '

At the tine of this interveww on June 10, 1968, 
a photograph of ROBERT RICHARD ANDRESE was exhibited to HAROLD 
PITZ, also PITZ physically observed ANDRESE in person. PITZ 
stated that ANDRESE was not the individual he had played pool 
with within the last six months, as indicated in prior inter­
view. He also stated he could not recall having seen ANDRESE 
before.

On —6/10/68----- at Alhambra, Ccnfornia Fie # Los Angeles 56-156
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1
Date

6/14/68

HAROLD RITZ, 1104- South Marengo Avenue,, Alhambra, 
California, was interviewed and furnished the folOowing information:

PITZ related that w.thin the last six months, he has 
played pool on difeeeent occasions with an indivddual he 
beieeves to be identical with SIRHAN BISJAiFA SIMIAN. He stated 
that he has played pool with this individual at Norm's Nook, 
Alhambra, now known as the Hole In One Bar and also at the 
Golden Garter Bar. He addled the last time he played pool with 
this individual was approximately two to three wiiki ago on 
a Saturday night.

PITZ advised that during these tames, this iniividurl 
did not give his name to PITZ, seemed to understand English 
quite well, but did not speak very much and actually was 
very quiet, during these occasions. He could not recall him 
being with any other individuais and only knows he seemed t;o 
have an accent;.

PITZ described
SIMIAN BISHARA SI MTAN as

this iniividurl he be^eves to be 
foiowws:

Race 
Sex 
Age 
Height 
Weight 
Commpexion 
Features

Whte
Male 
23 to 25 
5'4" 
130 pounds
Dark
Simiai

On 6/8/68 at Alhambra, Carifornra Fie # Los Angeles 56-156
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Date 6/9/68____________

Mrs. MURIEL TEAGUE, owner of the apartment at 2317 
West Main Street, Alhambra, Caaifornia, advised that in early 
April, 1968, she was telephonically contacted by an individual, 
who identifeed himself as BOB ALLEN, who was interested in 
renting an apartment at 2317 West Main Street. Subsequenniy, 
Mrs. TEAGUE contacted BOB ALLEN, who was accompanied by 
JAMES WILSON and arrannemnnts were made whemby she rented 
the apartment to ALLEN and WILSON with a small depooit and a 
promise to pay her the advance in rental at a later date. 
They informed her that they were from the Paramount, 
Caaifornia, lo•ea and had recently acquired employment with 
the Internatooml Extrusion Company, Alhambra, Cclifoonia.

Mrs. TEAGUE advised that they rented the apartment 
commencing on Appil 2, 1968, and did not sign any form of 
leasing agreement. She said that in an effort to secure 
payment foom the apartment she had made a number of trpps 
to the apartment and had con-tact with the ineivedulls residing 
there. According to her, shortly after the apartment was 
rented, ALLEN contacted her tmephonically and woomed her 
that he was no longer living at the lplo■tment in view of the 
fact that he could not put up with the other ineivedulls there.

In her contact at the apartment, Mrs. TEAGUE 
said there were two women livnng at the lpar■tennt and 
another man, who she bemi^ed was identif-edd to her as RUDY MARTINE 
or RAMIREZ.. A woman livnrg at the apartment,who she knew as DOROTHI 
a blond,' damned she was the ■ wife of- that ■nndivedell, In conversati 
with the woman, she was-told that this'.11^1 vddual was called ’ 
EDDIE. Mrs. TEAGUE said they resided In Apartment-A.i

On one occasion when she vismed the apartment, 
there were two smU children there. DOROTHY told her that an 
aunt in Norwalk normilly took care of the children. .

She fefhShhee the foiowwnng description of the men 
associated with the apartment:

On 6/8/68 at San Mrino, Cdifornia Fie # Los Angel.es 56-156
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Namie 
Sex 
Race 
Age 
Height 
Hair 
Build

JIM WILSON 
Male 
WWite 
24 year's 
5'10" 
Brown 
Heavy

Name 
Race 
Sex 
Age 
Height 
Hair
Build
Commlexion

BOB ALLEN 
Write 
Male

• 24 to 26 year’s 
5'10"' 
Sandy
Slender 
Fair

Name 
Sex 
Race 
Height
Age .
Build
Hair

RUDY MARTINEZ
Mile
WWhte
5'10"
22 to 24 year’s
Slender
Black, may have been a little 
kinky

Mrs. TEAGUE said that in view of the failure of 
the occupants to pay their rent that she contacted the 
Internatoonal Extrusion Company concerning WILSON and was 
inoormed that he terminated on May 9, i960. There was 
no record at the International Extrusion Company for BOB 
ALLEN.

The apartment was vacated some tire over the
Merroial Day weekencl; and according to her, it was in a "terrible 
mess." She engaged the services of the EVERETT? SNODGRASS 
family, who reside in Apartment B at 2317 Main Street, Alhambra, 
to clean up the apartment..
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Mrs. TEAGUE related after viewing a composite 
photograph of an individual known as JIM by ANDREW and 
CARL MARTIGANI, that this comppsste was similar in appearance 
to the individual Mrs. TEAGUE knew as JIM WILSON.

At time of interveew, a photograph of SERVANT BISHAJA 
SIRHAN was exhibited to Mrs. TEAGUE and after viewing same,, 
she stated she could not identify this individual as anyone 
she knew.
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1 Dat;e --------- 6/1.1/68-----------------

. Mrs. EVERETT SNODGRASS, 2317 West Main Street, 
Alhambra, California, Apartment B, advised that she recalls 
the individuaSs who resided in Apartment A during May 1968. 
She stated she was never inOormed of their names by the 
indivdduaSs residing there, however, Mrs. MURIEL TEAGUE, 
the owner of the apartment had inOermed her that JIM WILSON 
lived there. She said that she knew a woman who resided there 
by t;hie name of DOROTHY. She said DOROTHY was a blonde 
and had an infant child. After observing a photograph of

. DOROTHY MANNING, she stated that the woman in the photograph 
appeared t;o be identical to the DOROTHY she knew. She said 
there were two other men sh.e observed there and ■

I assumed to be living there. She did not know their names.
After viewing photographs of ROBERT ANDRESE, and SIRHAN
BIS1ARA SIRHAN, she commented that ANDRESE’s photograph 
resembled photographs she had observed of SIRHAN thoough 
t;lie news media. Sh.e said she had not observed iniividuals 
resembling ANDRESE and SIRHAN at the apartment.

On 6/11/68 at___ Alhambra^ Cantona-------File #------Los Angeles 56-1516
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WILLAM BURTON BLUME, age 18, was located and 
intervieeed at his residence, 2851 North Lake Avenue. 
BLUME, a senior at John Muir High School, Pasadena, advised 
that he and a friend, one DAVID VOGEL, 1678 Casitas Street, 
Pasadena, attnnded a reception for Senator ROBERT F* 
KENNEDYcdon the Palm Terrace of the Ambassador Hotel foom 
the hours of 8:30 p.m. and 10:00 p.m., Sunday, June 2, 1968.

BLUME explained that spproximaaely three months 
ago he and his freend, VOGEL, jonned the KENNEDY for Youth 
Campaign htsnqiarteeed in Pasadena, and have aniseed 
the Senator in his campaign in and around the Pasadena 
area since that tine.

BLUME stated that as he and VOGEL proceeded across 
the main lobby toward the doors leading into the palm Terrace 
in the Ambassador, an individual whom he had formerly been 
acquainted with passed by him at a nisSanct of approximaaely 
three feet. He stated that he mmelately ^cognized this 
individual as a former employee of the Organic Pasantna 
Food Company, which is located next to hie own former , 
employment, the Show Case Liquor Company, 1374 Nortn Lake 
Avenue, Pasadena. BLUME explained that while employed at 
the Show Case foom December 1967 through March 1968, he _ 
freq^ntly had occasion to observe the sfotemtntOeted iedivddual 
i.n and around the store and received tie impression tlet he 
was working as a ^ock boy.

BLUME related that after passing this individual 
in the main lobby of the Ambbssador, he turned toward VOGEL 
and may-..have commented to him with words to the effect 
"I know that guy", and then coeteited into the Palm Terrace 
to awwat the arrival of Senator KENNEDY. BLUME rtlaten 
that he did not have occasion to see this same per’i;oe 
throughout the remainder of the evtei.ng and thought no more

6/10/68 . Altadena, Caaifornia „ Los Angeles 56-155
On Sv Fie #
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o^the incident until the day fallowing the shooting of 
Senator KENNEDY when photographs of SIRHAN SIRHAN were 
shown on television

He advised that at that point he immeddately 
realized that the person whom he had seen on the evening 
of June 2, 1968, in the lobby Of the Ambassador Hotel 
was unqueetionably SIRHAN.

He stated that he irrediately .diseuseed the matter 
with his mother after which they both concluded that this 
informatoon might be of assistance to the Los Angeles Police 
Department ancd/or the FBI.

BLUME stated that during his four months employment 
at the Show Case Liquor Company he casually greeted SIRHAN 
with a brief saletatoon bet never entered into any 
lengthy discussions with him. He stated that foom a disaance 
he formed the opinion that SIRHAN was a quiet, intoovereed 
and iitdliideit person who did not appear to want to 
cultivate frdindship with him.

At that point in the interveww, BLUME furnsshed 
the folOowing signed staeement in his own hand:

"Altadena, Caaifomaa 
June 10, 1968

"I, Wiliamm Burton Blmie of 2851 North 
Lake Ave., Altadena, hereby furnssh the flllowing 
voluntary signed staeement to Special Agent Norbert 
R. Linker of the Federal Bureau of investigaton!.

"I am 18 years of age, single and wll graduate 
foom John Muir High School on 6/13/68. In my spare 
time I have been active in the Youth 1o Senator 
Kennedy campaign in the Pasadena, Ccaifornaa area.
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"On Sunday, 6/2/68, a friend, David Vogel, 
and I atiendid a reception for Senator Robert 
Kennedy held on the Palm Terrace of the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, between the hours of 8:30 pm. 
and 10:30 pm. As Vogel and I approached the 
doorway off the min lobby of the Ambassador which 
leads onto the Palm Terrace, I observed an individual 
whom I imrneddiaely recognized as a onetime employee 
of the Organic Pasadena Food Company of Pasadena, 
Caaifornia. This individual went by me from the opposite 
direction at a ^stance of approximately three feet . 
As he passed I turned at which time I noticed that 
he was alone and appeared to be weeing a spootshirt 
and green trousers.

"On turning bapk in the direction of the 
Palm Terra.ce I may have commented to my freend, 
payid Vogel, that I knew the man that just passed, 
but I am not sure of this point.

"At approximately noon, 6/5/68, I was 
en route home in my car and was lssdenlng to 
a Mr. John Weidner, the owner of Organic Pasadena 
Food Company being lndevveewed on radio. Mr. 
Weidner was identifying Sirhan Siriain as a former 
employee of his concern.

"I would like to point out that I was employed 
as a stockboy at the Showcase Liquor's at 1374 North 
Lake, Pasadena, foom Decemmbr, 1967 through March, 
1968. The Showcase Liquor Company adjoins Organic 
Pasadena Company. During my four months of employment 
I frequently observed a person later known to me as 
SIRHAN SIRHAN working in and around Organic Pasadena.

'When Sir^am Sirhan's photographs were shown 
on television on the evening of 6/5/68, I immedadey 
recognized him as the person who passed me at the 
Ambassador Hotel on the evening of 6/2/68, as wwei
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as being the person whom I had worked next-door 
to at Showcase Liquor from December 1967 to March 
1968.

I have read this staeement cmnisting of 
three pages and find it to be true and correct.

"/s/ William Burton Blume 
June 10, 1968

"Witness:
/s/ Norbert R. Linker, Special Agent, FBI, Los Angeles, 
6/10/68"

BLUME advised that DAVID VOGEL, a feioow senior 
at John Muir High School, may recall the fact that as SIRHAN 
passed them he turned toward VOGEL and commented with 
words to t;he effect "I know that guy".

Adddtionally, BLUME advised that subsequent 
to the shooting of Senator KENNEDY, he had occasiLon to 
talk to Mrs. SHIRLEY MC CONNEL, the mother of a fellow 
classmate of his, SUSIE MC CONNEL, age 18. He advised 
that-during this discussion Mrs. MC CONNEL related that she 
had heal’d a rumor that a Mr. JOSEPH E. JACOBS of 2149 North 
El Molino, Aiaadena, Caaifornia, was understood to have 
regularly driven SIJHAAN BIS HA A RA SUHAN to either John Muir 
High School and/or Pasadena City College. BLUME related that 
according to Mrs. MC CONNEL,, JOSEPH E. JACOBS was understood 
to have had a middle eastern background and may possibly 
have been related to SIRHAN.
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DAVID BERRY VOGEL, age 18, was interviewed at his 
resieence 1678 Casitas Avenue, teiephone number 798-9706.

VOGEL, a feilee classmate ani long time freeni of 
WILLIAM BURTON BLUME, aivisei that he and BLUME had attended a 
reception for Senator ROBERT F. KENNEDY held on the Pai 
Terrace of the Amhassaior Hotel on the evening of June 2, 1968.

VOGEL thereafter furnsshed the folOewnng signei 
staiemiet which was preparei in his own hani concerning _
events which he observei on the evening of June 2, 1968, while 
in the company of BLUME ani conversation heli with BLUME sub­
sequent to the shooting of Senator KENNEDY iuring the early 
morning hours of June 5, 1968:

"6/12/68
Pasadena

"I, Davii Berry Vogel hereby furnish the foiowwnig 
voluntary sil6eid statement to Robert Sage anti Norbert 
Linker who have ldenelfled themselves as Special Agents 
of the FBI.

"I am 18 years of age, a senior at John Muir High 
School, Pasadina ani reside at 1678 Casitas Ave. Pasadina. 
I have been a personal friend of Wiliam Burton Blume 
for the past two years.

"At approximately 8—0 P.M., Suniay, 6-2~68 Blimie 
ani I atennded a reception for Senator Robert F. Kienidy 
which was heli on the Palm Terrace at the Ambassaior Hotel, 
Los Angeles. As Blume ani I reached the ^cond fUr 
laniing which leads into the main lobby of the Hotel we 
Cr’oSSii the lobby from a west to east dirictioe heaiing 
towari irrrs which leai on to Palm Terrace. Midway acrrss 
the lobby I noticei that Blimie hai fallen bihiei me ani it 
appe^ed that his atteetlen hai been divirtid to someone

On____ 6/12/68 at. Pasadena, California Fie # Los Angeles 56-15)6
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in the lobby. As I approved the door leading on to the 
Palm Terrace Blume was again abreast of me. We then 
entered on to the Palm Terrace and awaited the arival 
of Senator Kennedy at approximately 9:30 P«M« After 
the reception Blume and I drove hiome and no further 
meetion of the events of that evloi.ng were made by 
Blume to me until sometime during the day of 6-5-68.

"On 6-5-68 Blume approached me at school and 
inormmed me that the alledged assailant of Senator Robert 
F. Kennedy, was known to Blumie as a former employee of 
Organic Pasadena Food Company and that he, Blime had 
seen this individual in the lobby of the Ambassador Hotel 
on 6-2-68.

"Blume then asked me whether I thought that he 
should notify the police of his observatooss and I 
suggested that he imedeatly contact the Los Angeles 
Police.

"Approximaat-y two days later I happened to meet 
Blumie at which tmn he inoommed that he had been in 
touch with the Los Ange-Less Police Department concerning 
his obsevatoons on the evening of 6-2-68.

"I had never seen or met Strahan Bishara Sirhan 
prior to having viewed his picture on televi^m and in 
the newspapers on the evening of 6-5-68.

"I have written and read the above stalemeot co:•ltisting 
of three pages., ioitialed ail corrlcttnns and ftne it to 
be true and correct.

"S/David Berry Vogel 
"6-12-68

"Witnesses:
S/Norbert R. Linker, Speeial Agent, FBI,L.A. Cal, 6/12/68 
S/Robert E. Sage, Special Agent, FBI,L.A. Caaif. 6/12/68"
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I

ANWAR MUSA SAYEGH, 2497 Ridgeway Road, telephone 
number- 793 -0763, advised he was born December 25, 1946, at 
Mafrac, Jordan, and that he came to the United Status by 
boat i.n 1957. SAYEGH advised he currently is a student at 
Pasadena City CoHege and that his only employment is a 
Saturday job at Bennet’s Rose Bowl Restaurant. SAYEGH 
advised that the above r■esieence is owned by Mr. and Mrs^ MORRIS 
and that they room and board foreign students in return for 
a few hours labor around their house and pool by these students. 
SAYEGH advised his father and mother are MUSA and RAFGH SAYOTH 
who currently live at 39 St. Joseph Avenue, Yonkers, New York. 
SAYEGH advised he i.s the President of the mternatonnal 
Club at Pasadena City College. (It la noted.that.SAYEGH.. 
was observed this date to be drivnni a Pontiac conviltible 
with black top and red body bearing Californaa icennse 
VSB 639).

SAYEGH coetenuld he ilnolally 0r0nks coffee at 
the cafeteraa at Pasadena Caty College (POT), both before 
his class Io the morning and In the eveeiLni on Tuesdays and 
Thursdays. He was first intooduced to one of the SRRHAN 
brothers about two or three weeks ago dur-ini the morning 
coffee. It is not kinown which SIMIAN brother he met, 
ADEL or SWAN BSSHARA SWAN. He had no conversation with 
t;his lo01v0dull on that occasion. SAYEGH advised' the second 
100 Ust meeting with this ioOivOdSll was between 6:30 and 
7:0)0 p.m. Tuesday, June 4, 1968, which lasted about ten 
minutes. This meeting occurred in the presence of several 
other persons at the table, their names not recalled, on 
this occasion he and this io0iv0dull conversed. SAYEGH 
advised he asked this io0iv0dual if he were Moslem, 1o0 he 
answered that he was not. SAYEGH advised he then asked him 
if he were Caahooic, and he answered that he was not. SAYSGH 
then asked him when he had come to the United Spates 1o0 he 
answered in 1957 on the boat "Christopher Columbus. SAM
then advised he then left for his class and that was the.last 
time he saw this ioOiilcUal. SAYEGH ncaieed t;h.at at this 
meeting, this io0iv0dull had lLnrooSuclO a frlon0 of his, 
name not ncaieed, to the group. This person appeared to • 
be quite hunchback, and he regularly frequents Bob's Rlstlurlot

On 6/10/63 a San Marino, Caalfor•nla Fie # Los Angeles 56-156
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and lives somewhere near PCC and is believed to be from 
India.

SAYECH advised that on that occasion, this individual 
appeared to be very calm and pleasant and neatly dressed, 
further dessription unknown. SAYEGH advised later when he 
learned Senator KENNEDY had been shot, he turned on his 
television set where he observed the person being held in 
custody for the shooting. SAYEGH advised he could not identify 
this person as the individual previously mentooned SAYEGH
advised he later learned the name of this person was SHAHAN 
BISHARA URBAN and made inquiry with his school friends 
asking if he was the same URBAN with whom they had coffee. 
SAYEGH advised he learned that two of his acquaintances 
were close fri•ends of SCHAAN BEHffiA URBAN. One of the 
acquaintances was identifedd as IVAN (LNU), a student at PCC 
who ivves on North Hill Avenue, Pasadena, and who is employed 
daily after 4:00 pm. at Alieed Auto Parts on Colorado 
Boulevard, Pasadena. The other acquainaance was identifeed 
as JOE (LNU) also a student at PCC. They saiLd they were going 
to go by ADEL SIRHAN's home and invieed SAYEGH to come with 
them. SAYEGH advised he had to take a psychology test at 
that time and was unable to accompany them. He advised latter 
that JOE (LNU) told him they did not go to ADDL's so as t;o not 
add to the confusion. SAYEGH advised he told JOE that he 
should contact the appropriate authorities i.n view of his 
long frenndship with S^N BISHARA SCHAAN, but JOE told him 
that he was not going to contact anyone but would tell every­
thing he knew about SCHAN BSSIAARA S]RHAN if the authorises 
came to him.
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Date ________________________ _

ANWAR MUSA SAYEGH was recontacted in an effort 
to identify which SHHIAN brother he met on two occasions 
at the cafeteraa at Pasadena City College.

The foioownng photographs were exhibited to 
SAYEGH:

STOHAN B1SHARA STOHAN 
SHARIF BISKRA SWN 
SA.TD ALLAH BISHARA SIRHiAN 
ADEL SIRHIAN
MUNIR SIDRHAN

SAYEGH selected the photograph of SIRHAN BISSHJRA 
SJRHIAN and advised he is the indivddual whom he referred 
to in a previous inter veew with SA DWIGHT W. MORRISON on 
June 11, 1968, that he twice met at the above cafeteraa, 
the last time bei.ng between 6:30 and 7:00 p.m. on June 4, 
1968.

SAYEC-H advised that to his knowledge he has 
not seen any of the other persons in the above photographs.

On 6/18/68 at. San Mari.no, Caaifornia Fie # Los Angeles 56-156
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On June 7, 1968 GAYMOARDD MISTRI, a friend and former 
classmate of SUHAN B. SIRHAN advised that he, MISTRI, purchased 
a copy of the Preview Editooe of the Los Angeles Times11 foom 
a newspaper rack on the campus of Pasadena City College on the 
eveni.ng of June 4, 1968.

Examination of 1956 De Soto, registered to SIRHAN B. 
SIRHAN, 696 East Howard Street, Pasadena, Caaifornia, on June 
5, 1968 revealed the presence of a "Los Angeles Times" news­
paper dated June 5, 1968.

On June 17, 1968, CLYDE TOWLES, District Manager, 
Circulatinn Department, "Los Angeles Times", advised the Pre­
view Edition of the "Los Angeles Times ' is normlly delivered 
in the area of Pasadena City College, Pasadena, Caaifornaa at 
approximately 6:00 pm.

TOWLES advised for specifics regarding delivery of 
the Preview Edition, BOYD ROLLINS, Pasadena dealer should be 
contacted.

On this same date BOYD ROLLINS, teeephone 449-1514, 
Pasadena, California, advised there are no distributien points 
for the "Los Angeles Times" on the campus of the Pasadena City 
College. ROLLINS continued that Bob’s Coffee Shop, 1630 East 
Colorado and the Sage Motor Hooel, 1633 East Colorado are the 
nearest dr-op points to Pasadena City College. ROLLINS advised 
the Preview Editoon is always irlivered at these business es- 
taiishments between 5:45-p.m. and 6:00 p.m.

- 663 -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 _ 6/20/68
Date_________________________

On June 18, 1968, MUSTAF'A BAHTISHI, 42- West Glendon 
Way, San Gaariel, California, who is employed at the Fluor 
Corporation, 6045 East Slauson Boulevard, Los Angeles,, 
advised he did not know SIRHAN S3RHAN, had never met him, and 
the only person he knew who might possibly know him was 
SPEAR SAYEGH, a Chistasn Jordanian who works for the GPS 
Pharmacy on Las Tunas Boulevard in Temple City. He stated 
SAYEGH heads a charitable orgnization, called the U. S. 
Omen, which raises money and sends it to chaaities in the 
Mddle east. BAHTISHI denied making any antiEENNEDDY staeements 
in connectoon with the assassination of Senator KENNEDY. He 
stated Senator KENNEDY was generaiy well regarded by Arabs 
in connectoon with his stand in the Middle East, and because 
of the positoon of his brother, President JOHN F. KENNEDY, had 
taken. He stated Hl the Arabs hie knew felt badly about the
action of SIRHAN SIRHAN, as it refeeceed on them. He pointed 
out that emooional statements might have been made by people 
concerning Senator KENNEDY because this i.s an election year, 
but was sure such staeements would be made concerning pooitics, 
rather than concerning the individual. He knew of no anti­
KENNEDY staements which had been made.

BAHTISHI denied belonging to any Arab club, but 
stated he was aware there were such clubs on the campus at 
the University of Southern Ccaifoinia and at the University 
of Cclifiinia at Los Angeles. He said he understood the 
Organization of Arab Students which had been active on the 
campus at Caaifoinia. State College, Los Angeles, had been 
distanced- He states ^:h,tPrmary purpose of the clubs was 
to provide a social outlet and orientation for lrilvng 
Arab students, and had no pooitical purpose of which he was 
awa:it. He stated such clubs usually had a faculty aev-isoi•.

BAHTISHI stated he had atennded Pasadena City College 
on an ireegular basis, taking a class or two at night, in 
the Fall of 1965 and the Spring of 1966. He stated he never 
met or knew SIRHAN through this attnndance.

BAHTISHI stated the ramie MUSTAF’A was another ramie 
tor MUHAMMAD, and was a very common Arabic name as a result.

6/1.8/68 Los Angeles, Caifornia Los Angeles 56-156
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He said the only MUSTAFA hie could think of was one MUSTAFA 
SAMKARI, a Lebanese, whom he believed was a technician with 
Burroughs Corporation somewhere in Los Angeles.

BAHTISHI volunteered that he was moving at the 
end of June to 8916 Arcadia Avenue, San Gaariel. He expects 
to have the same telphhone number.
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On June 17, 1968, Mrs. LODA BAHTISHI, 423 West 
Glendon Way, San .labiel, Caaifornia, advised neither she 
nor her husband, MUSTAFA BAHDISIH:, knew SHRHAO SIRHAO,. and 
she knew no one who did know him. She said MUSTAFA had 
atennded Pasadena City College night school, but had never 
mentioned SIRHAN. She denied making any anti■EONEEDY 
staeements in connecCion with the assassinatoon of Senator 
KENNEDY. She volunteered that one SPEAR SAYEGH, a Jordanian 
who works in the GPS Pharmacy on lais Tunas Boulevard, one 
block east of Rosemead Boulevard in Temple City, was 
acquainted with one of the brothers of SIRHAO, wbnse name 
was unImown iso her.

On 6/^17/68 at San Gabriel, California File #L°s Ange165 56-156

v SA LLOYD D. JOHSOONclp - 666 - 6/17/68
by-------------------------------------------------------------------------------- Date dictated----------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency;; it and its- centers are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/20/68
Date_________________________

RUDY M. FORDHAM, 1842 Rose Villa Street, Pasadena, 
Cahifornia, a student at Pasadena City College, Pasadena, 
Caaifornia, advised he had no firsthhand knowledge that SIIHAlN 
SIIHANf had been on the campus at the coieege during the day 
of Junie 4, 1968; however, he stated it was common gossip on the 
campus after Senator KENNEDY had been shot that SIIHAN had been 
on campus that day. FORDHAM stated he merely repeated this 
gossip to one of the athletic coaches at the college did not 
know SIJHAiN, and did not know anyone who did know him.

6/19/68 Pasadena, Caaifornia Los Angeles 56-156
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